
 

 

KASPER SVANE ERISKEN 
Kasper Svane Eriksen er 43 år gammel, han bor i Åbyhøj og er blevet 

interviewet af elever i 8.A fra Gammelgaardsskolen om hans forhold til 

Aarhus. Læs hele interviewet her.  

Interviewet er foretaget af Freja Gerdes Eriksen, elever i 8.A, 

Gammelgaardsskolen 

  

VOKSENLIVET 
HVAD HEDDER DU OG HVOR GAMMEL ER DU? 

Kasper Svane Eriksen og jeg er 43 år gammel. 

  

HVAD VILLE DU VÆRE NÅR, DU BLEV VOKSEN, DA DU VAR BARN? 

Professionel fodboldspiller 
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HVAD BLEV DU OG HVORFOR? 

Jeg er konsulent, fordi jeg synes det er spændende med mange typer opgaver. 

Det har ikke været den store plan, men jeg er glad for det. 

  

ER DU GIFT? 

Ja 

  

HAR DU BØRN? 

Ja, jeg har 2 børn 

  

HVOR BOR DU? 

Jeg bor i Åbyhøj, i Århus 

  

ER DU GLAD FOR AT BO I ÅRHUS? 

Ja, det er jeg. Jeg har boet i Århus det meste af mit liv. 

  

HVORFOR? 

Jeg synes den er hyggelig og den har en tilpas størrelse. 

  

HAR DU ET GODT TIP TIL NUTIDENS UNGE? 

Sørg for at gør tingende i ordentlig tid 

  



FORHOLD TIL ÅRHUS 
HVAD VIL DU SIGE DET ER AT VÆRE ÅRHUSIANER? 

Jeg tænker ikke så meget på at være århusianer, som at være noget særegent 

  

ER DU ÅRHUSIANER? 

Ja de er jeg nok, jeg har jo boet her siden jeg var 6 år gammel 

  

HVAD SER DU DEN STØRSTE FORSKEL MELLEM DINE FØRSTE ERINDRINGER OM ÅRHUS 

OG ÅRHUS I DAG? 

Jeg tror at mine første erindringer var om der hvor jeg boede og ikke selve 

Århus midtby. Nu ser jeg Århus som midtbylivet. 

  

HVAD KUNNE ÅRHUS GØRE BEDRE? 

Øhhh… de kunne lave nogle flere samlende begivenheder for byen. 

  

KENDTE DU NOGEN FRA ANDRE LANDE DA DU VAR BARN? 

Nej tror jeg faktisk ikke jeg gjorde. I vært fald ikke indgående. Dem jeg kendte 

boede i Danmark. Nogen af dem kom fra andre lande, men de boede i 

Danmark. 

  

KENDER DU NOGEN FRA ANDRE LANDE I DAG? 

Jaaa. Jeg kender nogen ikke så mange. 

  

HVAD ER DET BEDSTE VED ÅRHUS? 



Det er at den er hyggelig 

  

ER DER NOGEN STEDER I AARHUS SOM DU HOLDER ELLER HAR HOLDT RIGTIG MEGET 

AF? 

Jeg kan godt li’ det gamle Latinerkvarteret og Trøjborg 

  

EUROPA OG VERDEN 
HVORNÅR VAR DU FØRSTE GANG PÅ FERIE UDEN FOR DANMARK? 

Det tror jeg, har været i 7. klasse. Det gik turen til Kreta. 

  

REJSER DU I DAG? 

Ja, jeg tager på ferie. Med mit arbejder er jeg mindst ude af landet to gange. Og 

så er jeg også på sommerferie og skiferie 

  

HVILKE VIGTIGE EUROPÆISKE BEGIVENHEDER HAR DU OPLEVET? 

Jeg har oplevet/levet mens Murens fald og den kolde krigs ophør. 

  

HVAD VIL DU SIGE DET ER AT VÆRE EUROPÆER? 

Det er en vestlig historie og kultur, men det er også meget forskelligt. Det er 

ikke en bestemt ting. Sproget er også den sammen type. 

  

ER DU EUROPÆER? 

Ja.. Jeg europæer, men også dansker 



  

ÅRHUS I DAG ER EN INTERNATIONAL BY, HVAD SYNES DU OM DET? 

Det synes jeg er dejligt og en spændende udvikling 

  

..”VI HAR LIGE LIDT EKSTRA 
SPØRGSMÅL” 
HVORNÅR FLYTTEDE DU TIL ÅRHUS? 

I 1980 flyttede jeg hertil 

  

HVORFOR FLYTTEDE DU TIL ÅRHUS? 

Det gjorde jeg fordi min mor fik arbejder her i byen 

  

HVAD KENDTE DU TIL ÅRHUS FØR DU KOM TIL BYEN? 

Ikke så meget, for jeg var ikke så gammel. Vi havde nogle venner her men jeg 

tænkte ikke så meget om den, eller havde nogle forestillinger. 

  

LEVEDE ÅRHUS OP TIL DINE FORVENTNINGER? 

Jeg var glad for at være her og jeg havde ikke lyst til at flytte, så man kan sige 

jeg var glad for det. Men jeg havde jo ikke nogle forventninger eller forestillinger 

om det. 

  

HVAD VAR DEN STØRSTE FORSKELLE PÅ ÅRHUS, OG DET STED DU KOM FRA? 

Jeg kom fra Esbjerg og der lugtede der af fisk. Det gør der ikke i Aarhus  

 


